

New Brunswick Insurance Board Notice of Hearings

The New Brunswick Insurance Board (NBIB) will be holding hearings beginning **October 23, 2007**. The purpose of the hearings is to consider the annual rate applications of companies writing private passenger automobile insurance in New Brunswick.

The hearings will generally be held in a written format before a panel of the Board. In accordance with the *Insurance Act*, where companies have filed for average rate increases in excess of 3%, the companies will be required to appear before the Board. These hearings will be held in electronic format through video conferencing.

Dates and times of the hearings for specific companies will be posted to the NBIB website www.nbib-canb.org as they are scheduled. Persons wishing to make comments on specific rate applications or who wish to be considered for status as an intervener must contact the Board at least **15 days** prior to the scheduled date of the hearing.

Subject to the NBIB's recent Decision on Confidentiality, portions of rate applications may be reviewed at the NBIB office by appointment. Dates and times for scheduled hearings are subject to change. Any changes will be noted on the NBIB website.

October 6, 2007
C. Kevin Duff
Secretary to the Board
New Brunswick
Insurance Board
600-55 Union Street
Saint John, NB E2L 5B7
Tel: (506) 643-7710
Fax: (506) 652-5011

Commission des assurances du Nouveau-Brunswick Avis d'audiences publiques

La Commission des assurances du Nouveau-Brunswick (CANB) tiendra des audiences publiques à compter du **23 octobre 2007**. L'objectif de ces audiences publiques est d'examiner les demandes de tarification annuelles des compagnies souscrivant de l'assurance véhicules de tourisme au Nouveau-Brunswick.

Les audiences publiques seront généralement tenues sous forme d'études de dossiers par un panel de la Commission. En conformité avec la *Loi sur les assurances*, dans les cas où les compagnies déposeront des demandes d'augmentation des tarifs moyens dépassant 3 p. 100, les compagnies seront requises de comparaître devant la Commission. Ces dernières audiences publiques se tiendront par voie électronique sous forme de vidéoconférence.

Les dates et heures des audiences pour chaque compagnie spécifique seront publiées sur le site Web de la CANB, www.nbib-canb.org à mesure qu'elles seront déterminées. Les personnes désirant faire des commentaires à propos de demandes de tarification spécifiques ou qui désirent obtenir le statut d'intervenant doivent contacter la Commission au minimum **15 jours** avant la date prévue de l'audience.

Sous réserve de la décision récente de la CANB à propos de la confidentialité, l'examen de certaines portions des demandes de tarification peut s'effectuer au bureau de la CANB sur rendez-vous. Les dates et heures des audiences publiques sont sous réserve de modifications. Tout changement sera publié sur le site de la CANB.

6 octobre 2007
C. Kevin Duff
Secrétaire de la Commission
Commission des assurances
du Nouveau-Brunswick
600-55, rue Union
Saint John, NBE2L 5B7
Tél : 506-643-7710
Télé : 506-652-5011